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Falska pengar 
i omlopp
StrömSnäSbruk 
I helgen anmäldes ett fall 
av penningförfalskning, 
vilket är ett ovanligt brott 
enligt polisen. Någon 
hade betalat på Shell i 
Strömsnäsbruk med fal-
ska sedlar.

Det rörde sig om två 
500-kronorssedlar.

Jenny Andersson, 
butiksvärd på Shell i 
Strömsnäsbruk berättar 
att de alltid gör kontroll 
på tusenlappar och stick-
prov på 500-kronorssedlar, 
vilket de kommer att göra 
på alla 500-kronorssedlar 
nu.

– Det här har bara hänt
en gång tidigare och jag 
blev verkligen förvånad 
när vi fick besked av dem 
som hanterat pengarna 
efter oss, om att två sedlar 
varit falska, säger Jenny.

Händelsen är polisan-
mäld som penningför-
falskning.

markaryd Har du 
fått biljett till den 
nya showen som har 
världspremiär i Mar-
karyd i början på okto-
ber? Vilken röta! Pre-
miären på Kulturhuset 
är nämligen redan slut-
såld. 
Föreställningen är en ”stå-
upp-buskis-revy”, enigt 
trion bakom det hela, och 
heter helt enkelt ”Vilken 
röta!” Det är Markaryds-
bördiga Jeanette Capocci, 
Mikael Riesebeck och 
Yvonne Skattberg som spe-
lar och skrivit materialet.

Det blir världspremiär 
på ”Vilken röta!” i Marka-

ryd men delar av program-
met har tidigare framförts 
i Ljungsarp i Västergötland 
- i Mikael och Yvonnes 
hemtrakter.

Trion har jobbat vidare 
med det materialet och 
förlägger alltså världspre-
miären för hela konceptet 
till Jeanettes hembygd 
Markaryd.

- 2008 spelade jag och 
Mikael i en fars i Marka-
ryd, och det var så roligt att 
vi har pratat att göra något 
liknande, säger Jeanette.

Nu är alltså tiden mogen 
för detta. 

Turné i vår
– Vi räknar med att det
skall bli en fortsättning till 

våren på ”Vilken röta!” , sä-
ger Jeanette. Vi planerar en 
turné då, så kanske kan vi 
återkomma till Markaryd 
eftersom det är utsålt nu 
- eller i alla fall i närheten.

Jeanette kommer från 
Markaryd, men flyttade 
som 16-åring till Halmstad 
för att börja på teaterlinjen 
på gymnasiet. Hon har se-
dan haft många roller i 
farser och folklustspel på 
Vallarna i Falkenberg och 
Krusenstiernska i Kalmar.

– I sommar har jag spe-
lat Emils mamma i ”Emil i 
Lönneberga” i Falkenberg, 
berättar hon. Vi repeterar 
nu ”Gröna hissen”, som 
sätts upp i Linköping.

Jeanette har flera gånger 

varit nominerad till Guld-
masken, som var privat-
teatrarnas eget pris.

Jeanette och Mikael 
Riesebeck bor nu tillsam-
mans i Skärholmen med-
an Yvonne Skattberg bor i 
Huddinge så det är enkelt 
till att träffas för att repe-
tera.

En nummerrevy
”Vilken röta!” innehåller 
både buskis, ståuppkomik 
och revynummer.

– i princip kan man säga
att det är en nummerrevy. 
Yvonne Skattberg bjuder 
på stå upp-komik, medan 
jag och Mikael skriver våra 

nummer. Dessutom har vi 
med ett revynummer från 
Ljungsarpsrevyn, berättar 
Jeanette.

Även Mikael Riesebeck 
är känd från farserna på 
Vallarna, där han senast 
medverkade i ”Stulen 
kärlek” i somras. Han har 
också spelat i bland annat 
”Hem till Midgård” och 
”Doktor Kosmos” i TV4 
samt i julkalendern ”Kas-
per i Nudådalen”.

Yvonne Skattberg är stå-
uppkomiker och showar-
tist. 2007 utsågs hon till 
året kvinnliga komiker i 
Sverige.

Sven-Inge Idofsson

Jeanette Capocci,  Yvonne Skattberg och Mikael Riesebeck har världspremiär i Markaryd 
på ”Vilken röta!”.

markarydS kom-
mun Prognosen visar 
ett underskott i kom-
munstyrelsens drift-
budget. Samtidigt vi-
sar den ett överskott i 
investeringsbudgeten, 
vilket beror på att ett 
antal större kommu-
nala investeringar inte 
hinns med i år.
Underskottet inom ar-
betsmarknads- och inte-
grationsförvaltningen i 
Markaryd beror på lägre 
schablonintäkter än be-
räknat, vilket i sin tur be-
ror på en minskad netto-
inflyttning av nyanlända. 
En annan förklaring är 
att försörjningsstödet har 
ökat genom att allt fler 
lämnar den så kallade eta-
bleringen. Dessutom har 
förvaltningen kostnader 
av ”engångskaraktär” för 
sociala kontrakt som av-
vecklats under året.

Kommunstyrelsen i 
Markaryd godkänner nu 
delårsbokslutet för januari 
till augusti 2019. Samtidigt 

visar prognosen ett un-
derskott i driftbudgeten 
på 3 525 000 kronor. Under-
skottet är fördelat på kom-
munstyrelseförvaltningen 
600 000 kronor, tekniska 
förvaltningen 825 000 kro-
nor, och arbetsmarknads 
och integrationsförvalt-
ningen 2 100 000 kronor.

Åtgärder i budgeten
Kommunstyrelsen påpe-
kar efter att nyligen ha 
haft sammanträde, att 
Markaryds kommun vid-
tagit åtgärder i budgeten 

2020, för att justera under-
skottet.

Vad är för åtgärder?
– Detta framgår av Allian-
sens förslag till rambudget 
för 2020 som kommun-
fullmäktige antog i juni i 
år. Som du ser förstärker 
vi nämndernas ramar för 
2020 med totalt 19,4 miljo-
ner kronor. Därutöver ger vi 
full kompensation för alla 
löneökningar enligt avtal, 
cirka 12 miljoner kronor. 
Således totalt ramförstärk-
ningar om cirka 30 mil-
joner kronor, säger kom-

munstyrelsens ordförande 
Bengt Germundsson (KD).

Germundsson menar 
Markaryds kommuns eko-
nomi fortfarande är så 
stark att det är möjligt att 
göra satsningar.

I investeringsbudget 
prognostiseras ett över-
skott på 30 618 000 kronor. 
Överskottet förklaras med 
att vissa större investe-
ringar inte kommer att 
hinnas med eller kan på-
börjas i år.

Vad är det för investe-
ringar som inte hinns 
med i år?
– Hittills i år har Marka-
ryds kommun investerat 
22 miljoner kronor och 
prognosen är att vi kom-
mer att investera under 
året till en kostnad om 61 
miljoner kronor. Alla in-
vesteringar slutförs inte 
till den 31 december, utan 
framför allt de större in-
vesteringar som startas 
under hösten 2019 kom-
mer inte att vara klara för-
rän en bit in på 2020. Och 
då får kostnaden komma 
på det år då arbetet utförts 

och fakturorna inkom-
mer.

När det gäller de större 
investeringarna, så ska 
anbuden för renovering av 
vårdcentralen och Stig In i 
Strömsnäsbruk komma in 
den här veckan. Det gör att 
de flesta av dessa investe-
ringskostnader hamnar på 
nästa år.

– Detta eftersom en stor
del av arbetet kommer att 
ske våren 2020. 

Ett par större VA-arbeten 
startar först nästa år, vilket 
innebär att den budgete-
rade kostnaden kommer 
2020. 

– Vi har handlat upp två
LSS-boenden av en privat 
aktör, vilket innebär att vi 
inte behöver genomföra 
den investeringen. Anbu-
den för ombyggnad av kö-
ket på Traryds skola över-
steg det som betecknas 
som en försvarbar kost-
nad, varför vi skjuter ett år 
på den investeringen. 

Leif Lundström
0433-527503

leif.lundstrom@smalanningen.se

kommunalrådet bengt Germundsson. 
Foto: Sven-Inge IdoFSSon

Underskott i budget
Markaryds kommun vidtar åtgärder i budgeten 2020

Bil körde 
rakt in i rondell
markaryd Under lör-
dagskvällen låg dimman 
tät över delar av Mar-
karyd. Och på sina håll 
vållade detta problem. En 
bilist upptäckte inte att 
den körde in i en rondell 
och kraschade således in i 
rondellen.

– Det var en extrem
dimma som gjorde att 
föraren inte upptäckte 
rondellen, säger Anders 
Johansson på räddnings-
tjänsten i Markaryd.

Det var en rondell på 
riksväg 15 i Markaryd som 
vållade föraren problem. 
I bilen fanns totalt tre 
personer. Samtliga tre 
fick föras till sjukhuset i 
Ljungby med ambulans, 
enligt polisen.

Smålänningen var i 
kontakt med akutmot-
tagningen på Ljungby 
lasarett under söndags-
morgonen. Samtliga tre 
personer, en man, en 
kvinna och ett barn var 
oskadda och behövde inte 
någon vidare vård.

Slutsålt till världspremiären i Markaryd

Välkomna till en lunch med vår 
placeringsspecialist, Ulf Sigbratt från Robur.
Vi diskuterar vår omvärldsekonomi och hur vi skall förhålla  
oss till börsen samt kommer med en hel del placeringstips.

Anmälan: info@markarydssparbank.se eller 0433-75400
Anmäl er senast måndag den 30 september 
Vi bjuder på lunch under mötet. Antalet platser  
är begränsat och först till kvarn gäller.
Varmt välkomna! Markaryds Sparbank

När:  Torsdag den 3 oktober, 
kl 12.00-13.00

Adress: Ekebacken Markaryd

Inbjudan till  
Placeringslunch med 
Markaryds Sparbank


